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PROTOKÓŁ   

XII  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

 VI  KADENCJI W DNIU 28 listopada  2019 r. 

 

Przewodnicząca  Rady Powiatu K. Rusin wygłasza sentencję: „Otwieram XII   Sesję Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  28 listopada   2019 r.” Następnie mówi: 

Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele.   Panią 

Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu,  kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, 

naczelników Wydziałów i kierowników Referatów Starostwa Powiatowego. 

Witam  przedstawicieli prasy, radia i telewizji. Witam wszystkich pozostałych uczestników 

Sesji. O protokołowanie Sesji  proszę Panią Annę Kuroń – Malinowską. Stwierdza , że na 

podstawie listy obecności w Sesji uczestniczy 15 radnych, tym samym Rada może obradować 

prawomocnie. 

Przedstawia proponowany porządek  obrad. 

 

PORZĄDEK OBRAD : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - 

informacja. 

   5. Informacja o wynikach egzaminów zewnętrznych szkół prowadzonych przez Powiat 

Tarnobrzeski     w roku  szkolnym 2018/2019. 

   6. Interpelacje Radnych. 

   7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Nr 1 w Nowej Dębie 

b) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego im. Jana Kochanowskiego w Zespole Szkół Nr 1 w Nowej 

Dębie 

c) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum w  Zespole Szkół Nr 1 w Nowej Dębie. 

d) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Nr 2 im. E. Kwiatkowskiego 

w Nowej Dębie. 
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e) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 2 im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie. 

f) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum w  Zespole Szkół Nr 2 im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie. 

g) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach 

h) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego w Zespole Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach.   

i) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Gorzycach w Zespole Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach. 

j) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum  w Zespole Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach. 

k) w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania  wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 

wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród. 

l) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od Gminy 

Nowa Dęba 

ł) w sprawie zmieniająca uchwałę nr VI/45/2019 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z 

dnia  05 marca 2019 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 

2019 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

m) sprawie programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego w roku 2020 z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,                         o których mowa w 

art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.  o działalności  pożytku publicznego i 

o wolontariacie.  

n) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od osób 

fizycznych. 

o) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 rok. 

  8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

  9. Zamknięcie obrad sesji.     

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad. Uwag i wniosków z sali obrad  nie było. 

W tym miejscu odczytuje pismo: 

                                        Pani 

    Krystyna Rusin 

    Przewodniczący  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 
Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego   wnosi o   zmianę w     porządku obrad  XII Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  28 listopada  2019 r. 

 

1. W punkcie „7”  Podjęcie uchwał w sprawach: 

Pod literą: 
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o)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 

rok. – z autopoprawką. 
Przegłosujemy przedstawiony  porządek obrad wraz z wnioskiem Zarządu Powiatu.    

Kto „za” 15 radnych, ,Kto „przeciw”0,  Kto się „wstrzymał”0 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

P.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

 Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 

Powiatowym. Czy są uwagi do protokołu. Uwag nie było. 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za”15 radnych, Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał”0. 

 Protokół został przyjęty  Przewodnicząca Rady  podpisuje protokół. 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji. 

Sekretarz Powiatu przedstawia nast. informację: 

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu w dniu  22 października  br. Zarząd Powiatu odbył  

łącznie z dzisiejszym 4 posiedzenia. Podczas posiedzenia w dniu  4 listopada br.  podjęto  

uchwały Zarządu w sprawach: 

przeprowadzenia konsultacji projektu „Program współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego 

w 2020 r. z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. 

 

- ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania  publicznego 

pod nazwą „Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz  edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Tarnobrzeskiego w 2020 r. 

 

- powołania Komisji do oceny ofert na powierzenie realizacji zadania  publicznego pod 

nazwą „Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz  edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Tarnobrzeskiego w 2020 r.” 

 

Przekazano do Zarządu Dróg ukończone inwestycje na terenie  Gminy Grębów 

wykonane w ramach  porozumienia o przekazaniu gminie  zadań należących do 

właściwości Powiatu tj. VII etap ścieżki pieszo – rowerowej Grębów – Zabrnie, chodnik  

Grębów – Nowy Grębów  i II etap chodnika w Wydrzy. 

Na posiedzeniu w dniu 13 listopada br. 

- podjęto uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia projektu uchwały  

budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020 r. 

- podjęto uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia projektu uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2020 – 2028. 
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Wymienione dokumenty aktualnie są w procedurze opiniowania. 2 grudnia 

podczas zwołanych posiedzeń swoje opinie  przedstawią Komisje Stałe Rady 

Powiatu. 

Dokonano zmian w budżecie Powiatu na 2019 r. 

Wybrano biegłego  rewidenta celem przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za 2019 

r. Wyrażono opinię w sprawie  realizacji zadania „ Przebudowa drogi gminnej nr 100045R – 

ul. Południowa w Woli Baranowskiej” , zlokalizowanej na działce 1188/2, obręb Wola 

Baranowska,  jednostka  ewidencyjna 182001_5 Baranów Sandomierski. 

 

Przyjęto część projektów uchwał Rady Powiatu na dzisiejszą Sesję 
-  w sprawie zmiany uchwały dot.  określenia zadań na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

- wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od Gminy Nowa Dęba, 

Podczas posiedzenia w dniu 21 .11. 2019 r. przyjęto pozostałe  projekty uchwał na dzisiejszą  
Sesję Rady Powiatu. Dokonano zmian w budżecie Powiatu na  2019 r. 

Podczas  dzisiejszego posiedzenia Zarządu  przyjęto autopoprawkę  do projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany budżetu na 2019 r., dokonano zmian w budżecie  Powiatu i 

zatwierdzono wynik  postępowania w sprawie wyboru oferty na świadczenie nieodpłatnej 

pomocy prawnej i poradnictwa obywatelskiego w 2020 r.    

 

Zadania  inwestycyjne:  
     Gmina  Baranów Sandomierski  - Przebudowa drogi Durdy – Marki- Józefów  w 

Markach. 

Wykonawca  Konsorcjum firm  PBI Infrastruktura S.A. Kraśnik i PBI WMB Sp. z o.o 

Sandomierz , Wartość robót 589 692,25 zł.  Zadanie odebrano 4 listopada br. 

W ramach zadania wybudowano 592 m. chodnika, położono  nawierzchnię asfaltową, 
urządzono pobocza i odwodnienie na długości 576 m. 

 

Gmina Gorzyce  
1. W realizacji : 

 „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1011R Kawęczyn – Skowierzyn w 

miejscowości Wrzawy w km 0+179 – 1+174 .  Konsorcjum firm  PBI Infrastruktura 

S.A. Kraśnik i PBI WMB Sp. z o.o Sandomierz. Wartość  988 024,33 zł  z terminem 

realizacji do dnia 28.11.2019 r. Przed 12 grudnia zadanie  powinno zostać odebrane. 

 

2. „ Przebudowa drogi powiatowej Nr 1092R relacji Trześń  – Furmany w zakresie  

budowy chodnika na odcinku Trześń  Zabrody – Furmany – etap III. Wykonawca 

BRUK MAR Cisów Las. Odcinek 118 m  za kwotę 59 725,11 zł. Zgłoszony do 

odbioru.  

Gmina Grębów   
1. 30 .10.2019 r. dokonano odbioru końcowego zadania Renowacja zewnętrznej klatki 

schodowej internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie 

– etap I. Zadanie zrealizowano w porozumieniu z Podkarpackim Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków i Urzędem Marszałkowskim w Rzeszowie. W ramach 

zadania wykonano prace renowacyjne przy zabytkowej klatce schodowej pałacu w 

zakresie wzmocnienia i remontu fundamentów klatki oraz  arkadowych ścian 

przyziemia schodów. Wartość poniesionych nakładów 126 450 zł w tym dotacja 
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Podkarpackiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków – 50 000 zł , Urzędu 

Marszałkowskiego 40 000 zł.  

2.  W realizacji   zadanie pn.: „Renowacja bramy wjazdowej i mostku przy zespole 

pałacowym w Grębowie. Wykonawca firma : CLEAN BUD Marcin Główka 

Stalowa Wola. Wartość zadania z inwestorem nadzoru  102 200,00 zł z terminem 

realizacji do dnia 12 grudnia  2019r. 

Gmina Nowa Dęba. 

             W dniu 25 listopada br.  podpisano umowę   na wykonanie zadania „ Modernizacja 

Sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Nr.2 w Nowej Dębie”  z firmą Usługi Remontowo 

Budowlane  Jerzy Nalepa Stalowa Wola za kwotę 288 308,78 zł. z terminem realizacji 

zadania do dnia 12.03 2020 r. Przekazano wykonawcy plac budowy. 

Czy są uwagi i pytania. Uwag i pytań nie było. 

P.5 Przystępujemy do informacji o wynikach egzaminów zewnętrznych szkół prowadzonych 

przez Powiat Tarnobrzeski. Pani Przewodnicząca mówi: 

Otrzymali Państwo  radni obszerny materiał statystyczny, który  wykazuje zdawalność  

naszych absolwentów na poziomie średnich statystycznych w kraju i województwie. Na 

podkreślenie  zasługuje 100 % zdawalność egzaminu maturalnego w 2 placówkach. 22 na 22 

abiturientów w Liceum Ogólnokształcącym w Nowej Dębie  i 13/13 techników ekonomistów 

w Zespole Szkół w Gorzycach  zdało maturę.  Pozostałe  szkoły oscylują wokół średnich  

krajowych i wojewódzkich które  wynoszą w odniesieniu do  Liceów Ogólnokształcących 

93% i  Techników 80%. Czy są pytania do przedłożonej informacji ? Uwag i pytań z sali 

obrad nie było. 

p. 6. Interpelacje radnych.  Przewodnicząca  informuje Radę: 

 1. W odniesieniu do interpelacji  radnego Tomasza Prusia w sprawie  podjęcia działań 

umożliwiających  bezpieczne przejście przez drogę  wojewódzką Nr 985 na wysokości 

Suchorzowa, to wg wstępnej opinii naszego Zarządu Dróg docelowym najkorzystniejszym 

rozwiązaniem  była by przebudowa skrzyżowania, po uprzednim  obustronnym  tzn. od strony 

Baranowa Sandomierskiego  i od strony  Suchorzowa  doprowadzeniu do drogi wojewódzkiej 

ciągów pieszych.   Problem bezpieczeństwa pieszych w naszym kraju  jest na tyle poważny, 

że jest  rządowa zapowiedź  inicjatywy  ustawodawczej,  aby pieszy już w momencie 

zbliżania się  do przejścia miał pierwszeństwo. 

2.  W czasie  ostatniej sesji była interpelacja Pani radnej Krystyny Kozieji w sprawie 

przywrócenia komunikacji publicznej dla miejscowości Wydrza i Krawce.  Był także 

zgłoszony wniosek o  naprawę uszkodzeń chodnika na odcinku Grębów – Nowy Grębów  

oraz odnowienia znaków poziomych na drogach powiatowych. 31.października  i 7 listopada  

Starosta udzielił odpowiedzi. Na wniosek dotyczący  chodnika  i odnowienia oznakowania  w 

międzyczasie  nadeszła odpowiedz uzupełniająca  nast. treści: Zarząd Dróg Powiatu  
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Tarnobrzeskiego w okresie wiosennym 2020 r. dokona przeglądów  chodnika na odcinku 

Grębów – Nowy Grębów na którym wskazane zostaną miejsca zaistniałych usterek do 

usunięcia przez Wykonawcę  robót w ramach udzielonej gwarancji. Wykonawca robot 

ostatniego z realizowanych odcinków dokonał poprawek chodnika ( skarp rowów)  

zniszczonych wskutek nieuzgodnionego z Zarządem Dróg wypompowania wody z igłofiltrów 

odwadniających wykopy pod kanalizację realizowaną przez Gminę Grębów. 

Odtworzenie oznakowania poziomego w ciągu dróg powiatowych Nr 1030R relacji Grębów – 

Stany, 1090R relacji Trześń – Grębów i 1114R relacji Stale do drogi krajowej Nr 9 

realizowane będzie w ramach przewidzianych środków w  2020 r. Łączna powierzchnia do 

malowania 2820 m 2. Koszt 35 000 zł. Czy Pani radna ma uwagi do tych  odpowiedzi. Radna 

K. Kozieja nie miała pytań i uwag. 

3. Na  Interpelację radnej Teresy Lipińskiej  udzielono odpowiedzi 7 listopada br.  

4 grudnia br. zostaną otwarte oferty na  wykonanie  przedłużenia barier w ciągu drogi 

powiatowej 1092 R  w Trześni. Zaplanowano ustawienie dodatkowych 76 mb. bariery 

energochłonnej. Jakie jest stanowisko Pani radnej. Radna T. Lipińska   podziękowała za 

wykonaną inwestycję w Trześni która poprawiła bezpieczeństwo pieszych i kierowców oraz 

za przedłużenie  barier. Wskazała jednocześnie, że na dojeździe do drogi krajowej Nr 77 na 

ul. Kościelnej w Trześni, która jest drogą powiatową są zaniżone studzienki kanalizacyjne. 

4. Przewodnicząca informuje,  że na jej interpelację udzielono odpowiedzi 5 listopada br..   

Czy na dzisiejszej  Sesji ktoś  spośród radnych chce złożyć interpelację. Zgłosił się radny 

Tadeusz Rękas w sprawie  parkingu przy Przedszkolu w Orliskach. Sekretarz Powiatu 

odczytuje treść pisma przygotowanego jako odpowiedz dla  Rady Sołeckiej  wsi Orliska w tej 

samej sprawie. Rady T. Rękas informuje, że koncepcja budowy parkingu jest inna. Zgłosił się 

radny Dominik Szewc. Wnioskuje o przesłanie Raportu z badania wyniku finansowego za 

2019 r. przez biegłego rewidenta SPZZOZ w Nowej Dębie. Pyta także  o sprawę  

dodatkowych kursów komunikacji publicznej na terenie Gminy Grębów.  Starosta J. Sudoł 

poinformował  o wyniku rozmów z dyrektorem Spółki PKS Tarnobrzeg.  

7. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

a)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Nr 1 w Nowej Dębie 

   

Przewodnicząca Rady ze względu na jednorodność  projektów dotyczących przekształceń 

szkół prosi  Sekretarza Powiatu  o całościowe  przedstawienie projektów uchwał od litery a  
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do litery j. Sekretarz Powiatu przedstawił projekty , zaznaczając, że należy głosować je 

oddzielnie. 

 Czy są  pytania do projektów uchwał ?.   

O przedstawienie łącznej  opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury      i 

Zdrowia.  Przewodniczący Komisji W. Gruszka przedstawia pozytywne opinie do wszystkich 

projektów uchwał dotyczących stwierdzenia przekształcenia szkół. 

 Głosujemy  imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk. – 15 radnych 

Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  15.radnych. Uchwała została  przyjęta. 

b) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego im. Jana Kochanowskiego w Zespole Szkół Nr 1 w Nowej 

Dębie 

Głosujemy  imiennie  projekt uchwały: W tym miejscu ze względów  technicznych 

przewodnicząca  zarządziła głosowanie w sposób tradycyjny. 

Kto jest „za”  - 15 radnych 

Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 15.radnych. Uchwała została  przyjęta. 

c) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum w  Zespole Szkół Nr 1 w Nowej Dębie. 

Głosujemy  projekt uchwały: 

Kto jest „za”- 15 radnych. 

Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało 15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

d) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Nr 2 im. E. 

Kwiatkowskiego w Nowej Dębie. 

Głosujemy   projekt uchwały: 

Kto jest „za” – 15 radnych. 

Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało  15.radnych. Uchwała została  przyjęta. 

e) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 2 im. E. Kwiatkowskiego w Nowej 

Dębie. 

Głosujemy   projekt uchwały: 
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Kto jest „za” – 15 radnych. 

Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało 15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

f) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum w  Zespole Szkół Nr 2 im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie. 

Głosujemy    projekt uchwały: 

Kto jest „za” – 15 radnych. 

Kto „przeciw” 0, Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało 15.radnych. Uchwała została  przyjęta. 

g) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół im. por. J. Sarny w 

Gorzycach 

Głosujemy    projekt uchwały: 

Kto jest „za” – 15 radnych. 

Kto „przeciw” 0. Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało 15radnych. Uchwała została  przyjęta. 

h) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego w Zespole Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach.   

Głosujemy    projekt uchwały: 

Kto jest „za”  -15 radnych. 

Kto „przeciw” 0, Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało  15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

i) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Gorzycach w Zespole Szkół im. por. J. Sarny w 

Gorzycach. 

Głosujemy   projekt uchwały: 

Kto jest „za” – 15 radnych., Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 15.radnych. Uchwała została  przyjęta. 

j) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum  w Zespole Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach. 

Głosujemy    projekt uchwały: 

Kto jest „za”  - 15 radnych. Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

k) w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania  wynagrodzenia za 
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godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i 

warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród. 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. Sekretarz Powiatu przedstawia 

projekt uchwały.  Czy są  pytania do projektu uchwały ?.   

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury      i Zdrowia. 

Przewodniczący Komisji przedstawia pozytywną opinię Komisji. W tym miejscu ustały 

przyczyny braku możliwości imiennego głosowania. Przewodnicząca wznowiła głosowanie 

imienne z użyciem tabletów.   

Głosujemy  imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk. – 15 radnych 

Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało  15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

l) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od Gminy 

Nowa Dęba 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. Sekretarz przedstawia projekt 

informując, że projekt uchwały jest  elementem procesu regulacji stanu prawnego dróg w tym 

przypadku w miejscowości Chmielów. 

 Czy są  pytania do projektu uchwały ?.   

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Przewodniczący przedstawia pozytywną opinię. 

Głosujemy  imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk. – 15 radnych 

Kto „przeciw” 0, Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało  15 .radnych. Uchwała została  przyjęta. 

ł) w sprawie zmieniająca uchwałę nr VI/45/2019 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z 

dnia  05 marca 2019 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 

2019 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. Sekretarz Powiatu przedstawia 

projekt uchwały w zastępstwie Pani kierownik PCPR. Sekretarz informuje, że  Pani kierownik 

w tym dniu jest świadkiem w sprawie służbowej w Sądzie Rodzinnym w Leżajsku. 

 Czy są  pytania do projektu uchwały ?.   

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji d.s Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji radny M. Grzegorzek przedstawia pozytywną opinię. 
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Głosujemy  imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk.- 14 radnych obecnych na sali obrad. 

Kto „przeciw” 0, Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało  14 .radnych. Uchwała została  przyjęta. 

m) sprawie programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego w roku 2020 z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,   o których mowa w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.  o działalności  pożytku publicznego i o 

wolontariacie.  

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. Sekretarz Powiatu przedstawia 

projekt uchwały. 

 Czy są  pytania do projektu uchwały ?.   

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury      i Zdrowia. 

Przewodniczący Komisji przedstawia pozytywną opinię. 

Głosujemy  imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk. – 15 radnych 

Kto „przeciw” 0,Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało  15.radnych. Uchwała została  przyjęta. 

m) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od osób 

fizycznych. 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. Sekretarz Powiatu przedstawia 

projekt uchwały. Uchwała dotyczy darowizny nieruchomości o pow. ok.  100 m 2 przy ulicy 

Kolejowej w Chmielowie na poszerzenie pasa drogowego pod projektowaną budowę 

chodnika po lewej stronie drogi. 

 Czy są  pytania do projektu uchwały ?.   

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Przewodniczący przedstawia pozytywną opinię Komisji. 

Głosujemy  imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk. – 15 radnych 

Kto „przeciw” 0, Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało  15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

o) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 rok. 

Proszę Panią Skarbnik Powiatu o przedstawienie  projektu uchwały. 

Skarbnik Powiatu E. Wojciechowska omawia projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Czy są  pytania do projektu uchwały ?.  Pytań nie było. 
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O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Przewodniczący Komisji przedstawia pozytywną opinię. 

 Głosujemy  imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk – 15 radnych. 

Kto „przeciw” 0, Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 15 .radnych. Uchwała została  przyjęta. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 Zgłasza  się radny T. Rękas  w sprawie parkingu w Orliskach. Precyzuje, że został źle 

zrozumiany. Wnioskowany parking ma być parkingiem „wzdłużnym” po drugiej stronie drogi 

powiatowej na wysokości Przedszkola. Informuje także, że nie otrzymał stanowiska w 

sprawie wniosku o malowanie  pasów krawędziowych na drodze Żupawa – Stale na terenie 

niezabudowanym. Wnosi o pisemną odpowiedź. Radna Krystyna Kozieja dziękuje 

wicestaroście J. Rożkowi za  zaproszenie  radnych ( zgodnie z obietnicą)   na odbiór  

inwestycji na terenie Gminy  Grębów.  Przewodnicząca informuję  radnych, że ostatnia w 

bieżącym roku  Sesja Rady Powiatu planowana jest w dniu 27 grudnia w piątek w pierwszy 

dzień po Świętach Bożego Narodzenia. Na tej Sesji chcielibyśmy uchwalić budżet Powiatu na 

2020 r. Sesja  będzie miała charakter wyjazdowy i  odbyła by się w na terenie Gminy 

Gorzyce. Po Sesji planowane jest tradycyjne spotkanie świąteczno – noworoczne, na które 

zaprosiła radnych. Planowany termin jest optymalny ze względu na  organizacyjne  i 

finansowe zamknięcie  roku. Prosi radnych  o  zaplanowanie swojego czasu tak, aby  była 

możliwość uczestnictwa w tej ważnej Sesji.  Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

Zgłoszeń nie było. 

Dziękuję za udział w Sesji.   Przewodnicząca Rady Powiatu wypowiada sentencję:   

„Wobec wyczerpania porządku zamykam XII  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w 

dniu 28 listopada  2019 r. „ 

 

 

Protokół sporządził 

 

Kazimierz Błasiak 

 

 

 


